范文网 028GTXX.CN
[bookmark: _Toc1]我一天做的事情英语作文(实用27篇)
来源：网络  作者：紫陌红尘  更新时间：2025-06-13
我一天做的事情英语作文1今天我去海边玩，我正在地上玩沙子，看到一只彩色的鸟衔者石子和木头不停往海里仍，它的身体是彩色的，好像传说中的精卫一样，并且喊她的名字，她应该就是精卫吧。我跑了过去看精卫，她转过身来说：“我正在填海，别打扰我。”我问：...
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今天我去海边玩，我正在地上玩沙子，看到一只彩色的鸟衔者石子和木头不停往海里仍，它的身体是彩色的，好像传说中的精卫一样，并且喊她的名字，她应该就是精卫吧。
我跑了过去看精卫，她转过身来说：“我正在填海，别打扰我。”我问：“填了几千年，还没结束吗？”“东海淹死了我，我要报仇！”我说：“让我和你一起吧！”精卫同意了。
首先，精卫把我变成了一只鸟，我会飞了！我和精卫一起去高山衔木石，然后去东海，把木石扔进海里，一趟又一趟，我累得筋疲力尽，可是精卫还是不停地衔木石填东海。看到她忙碌的身影，我很佩服她的毅力。
晚上，我要回家了，精卫感谢了我！她邀请我明天继续，被我拒绝了，我明天要上课呢。我想，精卫很坚强，一直坚持做一件事，持之以恒。但是，我不赞同她去填海，精卫在东海淹死是自己水性不好，还不注意安全造成的，她却一味怪罪别人，不在自己身上找原因。而且，就算报仇，也应该用聪明的方法，像这种拿石头填东海的做法，就算一亿年，也依然徒劳无功。
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It was Sunday. I woke up very lately. It was so late that I did not have breakfast, but I went to park with my best friend were many funny things in the park. We played very Lily and I had supper in Kentucky. The food were delicious, We both like to eat,and then we went home.
We were very happy.
我一天做的事情英语作文3
今天是晴朗的一天，我和同学去了图书馆，我看了各种各样的书，很有趣。
中午，我和妈妈一起做家务，妈妈说我长大了，干完家务，我就去看电视，搞笑的电影使我哈哈大笑，晚上，我在自己的房间写作业，这一天真是充实又有趣啊！ Today is a sunny day, my classmates and I went to the library, I watched the of all kinds of books, is very interesting. At noon, together with my mother do housework, mother said I grew up, and finished the housework, I go to watch TV, cheerful movie made me laugh, and in the evening, I write my homework in his room, this day is full and interesting! My Daily Life I get up at six every day. I dress myself quickly and have breakfast at half past six. After breakfast I go to school. I have four lessons in the morning and three in the afternoon. I study hard and always help my classmate with their lessons. I have lunch at school. School is over at five. After supper I read newspapers or watch TV for half an hour. I prepare my lessons between half past seven and nine. I go to bed at nine. Today is Monday. I get up at 6:00. I have my breakfast at about 6: I clean my room, wash my face and brush my teeth. I have noodles for breakfast. I go to school at 7:00. I do morning exercises at 7: have four classes in morning. At 11:30, I\'m very hungry. I have lunch at school. I go to bed at 12:00 in the noon. We have three classes in the afternoon. I have computer class and art classes. I like them very much. I go home at 5:30. I do homework after school. My sister、brother and I watch TV at 8:00 in the evening. Then I wash my face and brush my teeth. I go to bed at 10:00. Today is Monday,I get up at 6: take a shower and brush my I eat breakfast at 7:00. After breakfast I go to school at 7:30. In the morning, I have many subject. they are English,math,and two iseat lunch time,today I eat some bread. In the afternoon I have four class,too. They are computer, andmusic. After school I do my homework. then Ieat dinner at 6: dinner I read my book . Then I go to bed on 9:00. This is my day. Please tell me with your day. 希望可以帮到你哦。
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Last Sunday, I had a good time in the morning. I was busy with my homework. I went to help my mother with the housework.
I was glad to see my mother\'s smile in the afternoon. I went to school to participate in a discussion about who will be the new monitor of our class. I hope to be selected, but Tom is the most suitable one.
Finally, we chose Tom as the leader. Our class went to play basketball. We\'re happy, but what\'s even more gratifying is that what I\'ve done during the day has made Sen Sai a lot older.
It was an unforgettable day. On Sunday, Miss Zhu took us to a park nearby. We usually go to the park for a holiday, but today we go to volunteer work.
When we arrive at nine o\'clock, Miss Zhu pides us into three groups. Then we begin to work. The students in the first group plant trees and water flowers.
The second group of students are busy collecting the garbage left by tourists. They also clean the benches in the park. I went to the children\'s playground in the third group and cleaned up all the equipment there.
We worked very hard and we finished at about 11 o\'clock. We met at the gate of the park. We all felt tired, but happy.
中文翻译：
上个星期天，我早上过得很愉快，我忙着做家庭作业，我去帮妈妈做家务我很高兴下午看到妈微笑，我去学校参加了一个讨论谁将成为我们班的新班长我希望被选中，但汤姆是最合适的一个，最后我们选了汤姆做领队。我们班去打篮球了。我们很高兴，但更令人高兴的是，我白天所做的一切使森赛长大了很多。
这真是一个难忘的日子。星期天，朱老师领我们去附近的一个公园。我们通常去公园度假但是今天我们去参加义工，九点钟到了，朱老师把我们分成三组，然后我们开始工作，第一组的学生种树浇花。
第二组的学生忙着收集游客留下的，他们还打扫公园里的长凳。我在第三组去了儿童游乐场，清理了那里的所有设备。我们非常努力地工作，大约11点我们完成了工作。
我们在公园门口碰面。我们都感到很累，但很高兴。
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一天，天气非常晴朗，真是一个好天气，我们一家人要一起去碧湖。
One day, the weather was very sunny. It was really a good day. Our family was going to the green lake together.
不一会儿，我们就到了碧湖，爸爸和妈妈在旁边聊天，我一个人在一边玩，我想看看碧湖的风景，我走前一看，碧绿的草地就像一片绿色的地毯，还有一面湖像一大块瓦蓝瓦蓝的蓝宝石。河岸边还有几棵高大的树，那树就像战士一样笔直的站在那里，我再抬头一看，那天空一眼望不到边，云朵就像棉花糖一样柔软。
After a while, we arrived at the blue lake. Dad and mom were chatting. I was playing alone. I wanted to see the scenery of the blue lake. Before I left, I saw that the green grass was like a green carpet, and the lake was like a large piece of blue and blue sapphire. There are several tall trees on the Bank of the river. They stand upright like soldiers. I look up again. The sky cant see the edge. The clouds are as soft as marshmallows.
等我们肚子都饿了，我们一起到农家吃饭，虽然房很子破旧，但是农家的饭菜味道很不错，我们在桌子前等得口水都流出来了，饭终于做好了，那香喷喷的饭菜引人注目，等我们把饭吃完了，我准备出去玩一会儿，可是爸爸在旁边喊着：孩子，我们该回家了。
When we were hungry, we went to the farmhouse for dinner. Although the room was very shabby, the farmhouse food was delicious. We waited at the table and saliva flowed out. The meal was finally ready. The delicious meal was noticeable. When we finished the meal, I was ready to go out and play for a while, but my father shouted beside us, son, we should go home..
于是我恋恋不舍的回家了，我真希望下一次爸爸妈妈带着我再来碧湖玩。
So I reluctantly went home, I really hope that the next time mom and Dad take me to play in Bihu.
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今天上午，天气晴朗，不过云多了一些。让人感觉很舒畅。我开心地向着学校走去。树上小鸟”喳喳”的叫着，小花小草都在跳舞。这真让人的心里快乐了许多。到了学校，读书时的心情都变好了许多。上午的心情一直都很好。搬作业时，脚步显得很轻盈。感觉自己周围都被快乐包围着。烦恼都溜走了。
放学之后，我到了公交车站，车一下子就来了，这更让我今天的运气又好了一些。妈妈来接我的时候，也是红灯一个都没有。
下午的时候。我们**一节有趣的美术课，玩了许多有趣有益的小游戏。当然，也不忘躲避陈老师那锐利的目光。否则，某些人又要被狂抽一顿了。我身为一名少先队员，又是一个小队长，更应该助人为乐，不是帮助一些弱小的低年级学生和行动不便的老年人，就是帮助班级里的一些比较差的同学，帮他们的成绩提高的快一些，让他们考一个理想的成绩。
回家的时候，我吹着口哨，哼着小曲，一会儿唱这句，一会儿唱那句，让快乐在自己的周围盘旋。让自己的一天变得充实丰盈起来。
这就是我快乐的一天。
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This morning, I got up early, I\'ll wear good clothes and then fold the quilt, and then go to brush my teeth. When brushing your teeth, mouth covered in Snow White bubble, like covered with the white beard. If wearing a Christmas hat like a Santa Claus. Brush teeth, after I go to eat breakfast. Then, I back schoolbag go to school happily.
The road, I saw this morning glory, they opened a large, there are pink, with white, and purple, as only a small horn. I can\'t help but picked a beautiful morning glory. I jumped down with morning glory came to the school. Ah, I came really early today, our teacher is not here yet. I am very glad to be earlier than the teacher.
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每天，我们的生活都是多彩的；或许，我们在家里与亲人细谈；或许，我们在学校聆听老师的教诲；或许，我们在乡间行走，欣赏田园美景；或许，我们在校园嬉戏玩耍，在名胜古迹间流连；或许......
我的一天是绚丽多彩、有意义、快乐的。
上个星期日，我、爸爸、大阿姨、小姑爷、小阿姨、妹妹、弟弟、伯伯等人一起去鹅岭公园吃生日酒。
那儿，花儿多的数都数不清，真可谓是花的海洋啊！有的含苞欲放，有的争相开放，像正在举行选美比赛。
看远处的栀子花，开的那么鲜艳、那么璀璨夺目。好似一位至高无上的公主，披着一件***貂皮大衣，在雨水
和它绿色大地毯的衬托下显得无可侵犯、无可挑剔，一点缺点也没有。又看它对面那玉树临风的竹子，活像一个王子，正保护着它美丽的公主，在那长满棘刺的草丛里**“穿梭”。
对面那些观赏花，正唱着欢快的生日快乐歌。正当我听入迷时，倾盆大雨咆哮而来，将世界彻底洗礼了一番。
雨水过后的鹅岭公园在阳光雨露的衬托下，又添**一道亮丽的风景线。
我们之后就去了饭店，酒足饭饱之后就到了一个另人怀念并且很美丽的地方—肃军烈士墓，想到烈士为我们**，心里异常激动：我们一定要好好学习，确定自己永恒的那一个目标，为着自己的理想努力去奋斗。
看着雨中那一棵棵苍柏我觉得我没有努力学习，辜负了家人、朋友的希望。
我的一天过得还是比较充实，让我明白了一个道理：我们一定要努力学习，确定坚定的目标，报效祖国！
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my daily life I can\'t get up early. because i finish my homework is very late. I get up at half past finish all myself at . I have breakfast at . I till school at seven o\'clock. I have four lesson in the morning and three lesson inthe afternoon. The first lesson beginning on . After school,I walk to home with my finish my homework with my play computer ganmes after finish our homework. I go to bed usually at about . for a while,that day break. 我不能起床很早.因为我经常很迟才完成我的作业.我6点半才起床.我6点20做好我的准备（洗脸 刷牙） .我吃早餐.我7点钟到达学校. 我早上又4节课 下午有3节课在下午 我们第一节课在8点钟开始. 放学后 我和我的好朋友步行回家还有完成我们的作业 完成我们的作业后，我们就玩电脑游戏 我通常10点才睡觉。
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Do you have the happiest day? I\'m sure I have. I\'m no exception. My happiest day happened on the morning of last Saturday.
My mother took me to the zoo. There are sika deer, leopard cat, Amur tiger and ostrich in the zoo. Mum will take me to see the brown bear.
Only the clumsy grizzly bear wriggles its four thick legs I saw a child riding on a camel and wanted to ride a horse. She agreed with me to ride a camel. She looked at her mother with pride.
She was full of fun. Finally, I came to my mother with a black swan. I saw a black swan standing there with one foot standing on its own, while the other foot feather was living on its head My mother said that a black swan was sleeping.
In order to meet the sudden attack, a black swan could also reflect quickly. Even my mother, who was alert in her sleep, told me that black swan is a kind of goose with beautiful posture and warm personality. All of its black and glossy.
Only a part of pure white feathers hidden on the wings usually, my mother asked me, _can you give these two A name for the black swan I want to say: _black swans are black and shiny, like silk, and their lips are red like lipstick coated with lipstick. As a telephone, a red banknote is called a red beak._ listening to his mother, touching my head, laughing and smiling, what a lovely zoo, I wish I could go home when my mother was in urgent need..
中文翻译：
你有没有最开心的一天我肯定也有，我也不例外，我最开心的一天发生在上周六的那一天早上，天气晴朗，妈妈带我去动物园动物园，动物园里有梅花鹿，豹猫，有东北虎，还有鸵鸟可以吵闹妈咪会带我去看棕熊的只有笨笨的大灰熊它四根同样粗粗的腿，挺直扭动它肥大的让我们笑了然后我们去看骆驼我看到一个小孩骑在骆驼上摄影，还想骑马，她同意我骑骆驼的威风，骄傲的看着妈妈，心里充满了乐趣最后我来到妈妈身边带着黑天鹅的出现，看到一只黑天鹅一只脚地站在那里，另一只脚羽毛在头上却住着妈妈说一只黑天鹅正在睡觉，一只黑天鹅为了迎接突如其来的袭击，也能迅速的反省过来，连睡梦中都警觉的妈妈都告诉我，黑天鹅是一种姿态优美、性格温暖的鹅，它的全部黑色又带着光泽，只有平时隐藏在翅膀上的一部分纯白的羽毛妈妈问我：“你能给这两个黑天鹅一个名字吗？”我想说：“黑天鹅全身黑色发亮，像丝一样，它的嘴巴红得像涂了口红的唇膏一样，作为一个，一个红色的钞票丝织物叫做红喙”听说，摸了摸我的头，笑了笑，多么可爱的动物园，我恨不得在妈急迫下，我就要回家了。
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BEC bec (Cambdge Business English certificate) The sun in the morning of BEC nr lasts. One day Chstmas comes, but the happy time of the year flies. Happiness does not consider time and time.
Time tames the stngest sorw. A day is short but work nr stops until tomorw. What you can do today tomorw has something you need to do tomorw.
Do rything today for those who do rything at the ght time. Saving time ry day is plonging life http://bloghjenglishcom/hongweiweiwei Bebek .
中文翻译：
BEC BEC（剑桥商务英语证书becucles BEC BEC早晨太阳从不持续一天圣诞节来临但xx年中快乐时光飞逝幸福不考虑时间时间时间驯服最强烈悲伤一天很短但是工作永远不会停止直到明天你今天可以做事情明天有你要做事情，对在适当时间做每件事人今天就做，一天比三天节省时间是延长生命bechhttp://bloghjenglishcom/hongweiweiwei贝贝克。
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December 1 is the winter solstice, which is an important day in China. It has become a tradition many years ago. Chinese people find out what special day there is by measuring the sun.
The answer is that the duration of the day is the shortest, while the duration of the night is the longest. This means that the new round of solar terms, the winter solstice, is the earliest. As an ancient tradition, people regard this day as a prosperous day Big day, they celebrate it in the north, most people eat dumplings.
中文翻译：
xx月xx日是冬至，这是中国重要的一天，这在多年前已成为一个传统，中国人通过测量太阳来发现这一天有什么特别的一天，答案是白天持续时间最短，而夜晚持续时间最长，这意味着新一轮的太阳节气冬至是最早作为一个古老的传统，人们把这一天当作一个盛大的日子，他们在北方庆祝它，大多数人吃饺子。
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Today, I go to the zoo with my friends, I never see so many animals before, I see the panda, the giraffe and the monkey. I am so impressed by the money, they are so active and naughty. The audience throws the food to them, the moneys fight for it, it is so funny. I have a good time with my friends, I broaden my eyesight.
今天，我和朋友去动物园，我以前从来没看到那么多的动物，我看到了熊猫，长颈鹿和猴子。我对猴子印象很深刻，它们是如此的活跃和淘气。观众扔给它们食物，猴子们在争夺食物，那是多么的有趣啊。我和朋友们度过了愉快的时光，我也开阔了视野
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This morning I got up early. After breakfast, I helped mom with housework. Then I did my homework. The homework was very interesting, so I did it well. In the afternoon, I played table tennis with my friend Lingling, We enjoyed ourselves very much. In the evening I watched TV with my parents and then prepared my self for the next day\'s lesson. What a busy day today！ 【译文】 今天早上我起床很早，吃完早饭后，我帮妈妈干家务，然后我就做作业。
作业很有意思，因此我做得很好。下午我和朋友玲玲一起打乒乓球，我们玩得很开心。
晚上我和父母一起看电视，然后就预习明天的功课。 今天多么繁忙啊！供你参考下！。
我一天做的事情英语作文15
Today is Friday. It is my thirteenth birthday. I got up very early in the morning and put on my new clothes happily. My parents bought me the new clothes as my birthday presents. I went to school earlier than before. I invited many of my classmates to come to my birthday party in the evening.
Evening came at last. Many of my classmate came to my home. They bought me lots of beautiful presents. They all said,_Happy birthday to you!_ We sang birthday songs my parents brought out a big birthday cake, saying, _We love you for ever. Happy birthday!_
At the end of the party, we ate the birthday cake and some other delicious food. How happy I was!
今天是星期五。这是我的十三岁生日。我早上很早就起床了,穿上我的新衣服。我的父母给我买了新衣服作为我的生日礼物。我比以前早去学校。我邀请了许多同学在晚上来参加我的生日聚会。
晚上终于来了。我的许多同学来到我的家。他们给我买了很多漂亮的礼物。他们都说:“祝你生日快乐!“我们高兴地唱生日歌。然后我的父母拿出一个大的\'生日蛋糕,说,“我们永远爱你。生日快乐!”
在派对结束的时候,我们吃了生日蛋糕和其他一些美味的食物。我是多么高兴啊!
描写我的一天的英语作文5篇（扩展6）
——我和精卫的一天作文5篇
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I still remember the day of Halloween day by day, I am no longer a child, but I still remember that Halloween, October 1 is Saturday, I and a girl named Debbie to learn English together, before that week we have students, Debbie has told us to learn some knowledge about Halloween on that day, Debbie spent a little time She even took out a pumpkin for the first time. She took out a beautiful and ugly pumpkin lantern. We loved it very much.
Then she taught us how to make our own pumpkin lantern. Each of us took a knife and learned to cut and draw something on the pumpkin. Finally, we made it and put a short candle in it.
It was really happy. The most surprising thing is that the lantern is a gift for the super student that day. He will be my God.
Do you know how excited I was at that time? It was my most unforgettable day, and I will never forget it.
中文翻译：
我仍然记得万圣节的日子一天又一天过去了，我不再是一个孩子了，但我仍然记得那个万圣节，xx月xx日是星期六，我和一个叫的女孩一起学英语，在那一周之前我们有学生，已经告诉我们要在那一天自己学习一些关于万圣节的知识，花了一个小时为我们描述了这个的节日，比如不给糖就捣蛋南瓜，甚至，她第一次带了一个南瓜，她拿出了一个既漂亮又难看的南瓜灯，我们非常喜欢，然后她教我们如何自己做南瓜灯，我们每人拿着一把小刀，在南瓜上学会了剪和画什么东西。最后，我们做了它，在里面放了一支短蜡烛，真的很高兴，最令人惊讶的是，灯笼是送给那天的超级学生的礼物，他将是我的上帝，你知道我当时有多兴奋吗，那是我最难忘的一天，我永远也不会忘记。
标签： 新学期
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May 6th is coming, my heart became excited and nervous, because this day is I participated in the _star of hope_ style competition day.
That afternoon, at the venue, I was arranged to take a number -- decided the order of play, I drew a number said: _come on!Hub To the second round of championship!_I nodded, confidently on the front of the player when the speech, I secretly carrying my me, I go out, take a bow, began to have a well-thought-out plan to speak , then answer the stepping down, the judges score,_......Player 5 to points._I jumped with joy, because I was in front of more than runners high.
Until in second groups, third groups, fourth groups did not appear scores higher than me, but in the fifth groups, one contestant is points, more than Our , I still have entered the second round championship.
We are going to draw, I once again nearly seat jumped up, because, to draw the sign in the word is very familiar to for the full, these words And I\'m just a story , the nine words are used in, but it has a certain degree of all is prepared, I use A few minutes skilled back came, I confidently say my story, everyone praised me, I be way ahead by points.
The time is up, I listen carefully, three prize, two prize, first prize, no no. a while, I know I am a champion, I third Jumped up from his chair, pleased to receive the award......
This is a memorable day!
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Today is Friday. It is my thirteenth birthday. I got up very early in the morning and put on my new clothes happily. My parents bought me the new clothes as my birthday presents. I went to school earlier than before. I invited many of my classmates to come to my birthday party in the evening.
Evening came at last. Many of my classmate came to my home. They bought me lots of beautiful presents. They all said,_Happy birthday to you!_ We sang birthday songs my parents brought out a big birthday cake, saying, _We love you for ever. Happy birthday!_
At the end of the party, we ate the birthday cake and some other delicious food. How happy I was!
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My school day is vey busy.
There are 6 classes in a day4 in the morning and 2 in the the morning i have ChinesemathEnglish and history classI like English and history class very much because they are I dont like math its very the afternoon i have music and PE like PE its my favorite very exciting .
this is my school busy but i fell happy.
我的学校一天很忙。
一天有6节课，早上4节下午2节。在早上我有语文、数学、英语和历史类我非常喜欢英语和历史类因为它们有趣。但是我不喜欢数学课。因为它非常困难。在下午我有音乐和体育课。我最喜欢体育。因为我最喜欢的科目。非常令人兴奋的。
这是我学校的一天。忙碌但我快乐。
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Today is gt up I play war my T-shirt and my I go to th playground to play ping-pong with ar that,w at brakfast .I lik drinking milk but sh liks drinking 10:00,I play th I at lunch at 2:30. I will go to school to study nglish. Aftr that,I will go hom and at I will go to bd.
This is my day. Do you lik it?
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My happiest day, dear, today is Friday. It\'s my 13th birthday. I got up early in the morning and put on my new clothes.
My parents bought me new clothes as my birthday gift. I went to school earlier than before. I invited many of my classmates to my birthday party.
In the evening, my classmates came to my house and bought me many beautiful gifts. They all said, _have a good life We sang a birthday song, and then my parents took out a big birthday cake and said at the end of the party, _we always love you. Happy birthday_.
We ate the birthday cake and some other delicious food. I was really happy. Honey, today is the day of labor.
We went to Hong Kong Disneyland and we were very excited and happy. If you take a walk in Disneyland, you can see many performances, inspiring performances, magic shows and grand parades. Disneyland has four parts: fantasy world, exploration world, tomorrow world and American town.
Disneyland has a lot of rikds: _Space Mountain_ and _small world_ are The most interesting horseback riding _Space Mountain_ is a rolling mountain peak. It is so exciting and _small world_ can help you understand many countries. I think Hong Kong Disneyland is very good for Disneyland.
Yours, sincerely..
中文翻译：
我最快乐的一天亲爱的今天是星期五这是我xx岁的生日我一大早就起床穿上了我的新衣服我父母给我买了新衣服作为我的生日礼物我去学校比以前早我邀请了我的许多同学来参加我的生日晚会在晚上的晚上同学来我家给我买了很多漂亮的礼物，他们都说：“祝你生日快乐”我们唱生日歌，然后我父母拿出一个大生日蛋糕，在晚会结束时说：“我们永远爱你生日快乐”，我们吃了生日蛋糕和一些其他美味的食物，我真的很高兴。亲爱的，今天是劳动的日子。我们去了迪士尼乐园，我们很兴奋，很高兴，如果你在迪斯尼散步，你可以看到许多表演鼓舞人心的表演，魔术表演和盛大，迪斯尼乐园有四部分幻想世界，探索世界，明天世界和小镇是非常有趣的迪斯尼乐园有很多RikDS：“太空山”和“小世界”是最有趣的骑马“太空山”是一个山峰它是如此的兴奋和“小世界”可以帮助你了解很多我认为迪斯尼乐园是非常好的斯尼乐园你的，真诚的。
标签：
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I usually get up at?about seven?o\'clock in the morning ,then I brush my teeth ,wash my face and eat breakfast , we have four classes in the morning .
I have English class at?eight o\'colck,I have lunch at school ,in the afternoon we have three classes ,I usually do my homework after school and play sports such as playing? basketball ,soccer and so on ,we are happy .
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午后，我正在读《精卫填海》时，我的手指抚摸着配图中的精卫，霎时，图片发出一股强大的力量，将我拉到了一个地方。
我一看，发现这里是一片**大海，书中的精卫竟在大海上空飞来飞去，用石头和树枝填塞大海，我急忙跑到山上，对捡石子的精卫说：“精卫，你不要忘了大海对人们也是有好处的。人们捕海里的鱼会吃饱肚子，还会赚些钱来做一些事。”精卫听了我的话，问：“我该怎么保护人类的安全，同时又留下大海呢?”我想了想回答道：“我们可以为人们修筑大坝，防止海水入侵，同时保留能繁殖鱼类的海水，你觉得怎么样？”精卫叫道：“真是个好主意！那我们就顺着海岸线一个一个的检查吧!”说完，它就驮起我，嘴里叼着一种叫息攘——据说熙攘是大禹治水留下的宝物，并交给了我如何使用它。我们先来到了附近的一个村庄按照精卫教给我的方法修好大坝：先找到一个离岸边一段刚刚好的距离上的小土堆，以它为线，将鱼群赶进线里，再从息壤中取一些，放在土堆上浇些海水，最后等息壤长成一面大坝时，浇一勺海水——一面大坝建好了！
于是，我们沿着海岸线为岸边的村庄修补创建堤坝。不知不觉中，海面上已经洒满了夕阳的余晖。
忙碌了一天，我和精卫站在岸边休息，听渔民们交谈着今天又捕到了怎样的大鱼，我们对视一笑，精卫说，以后要是有怪物来害人类，我们一起打败他！好哇，一定叫上我！我刚刚打算和精卫握握手。来一个打一起抓妖怪的一言为定，哪知道刚碰到精卫的羽毛，一股熟悉的力量，又“嗖”的一声把我拉回了书桌前，看看表，却与我离开时的时间一模一样。
真是神奇的一天!
描写我的一天的英语作文5篇（扩展7）
——我的一天的作文5篇
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今天，8:40我们准时考试。两个监考老师在讲台上和走廊上晃来晃去。如果你在我们班，那你只能听到钢笔写纸上的“沙沙”声，其他的声音都被这个声音吞没了。
这时，我有一道题不会做，怎么做呢？到底该怎么做呢？好像我没见过这道题呀！嗨，该怎么做呀？我一边拍着我圆乎乎的小脸蛋，一边想。“算了吧，放弃吧！我已经绞尽脑汁地想了，可还是不会。”我自言自语道，开始做下一题。
“叮咚叮咚叮叮咚咚”下课铃响了，我们要收卷了。“你们出去，老师来收，快点！”一个监考老师说道。我们一窝蜂地跑了出去，玩起了“编花篮”。一边玩，我们还一边唱到：“编花篮，编花篮，看谁编的花篮最漂亮，啊啊啊嗨”
“叮咚叮咚叮叮咚咚”上课铃响了，我们开始考数学了。呵呵，好简单，我都会做！我快速地答着题，一会儿就做完了。
“下课了！”当下课铃响起来时，同学们一起说道，一个个兴奋极了，飞快地清好了自己的书包跑了出去。
“等一等”，一个同学叫道“发奖品了！”我们又一溜烟冲进了教室，拿奖品，然后开始抄家庭作业，家庭作业抄完了，我们排好了路队，在6:00时，准时放学。
我自己回到家，开始写作业，作业好多呀！到7:00钟我才写完，写完干什么呢？对，放假了，看电视吧！
我拿了一包薯片，打开电视，调了一个恐怖片《鬼娃复体》，撕开薯片，开始边吃边看电视，一直看到了9:00，才看完。
我又去洗了澡，睡觉了。“希望能考满分吧！”我喃喃着，睡着了。
描写我的一天的英语作文5篇（扩展8）
——难忘的一天英语日记5篇
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I have a very full day, from morning to night, has been busy living, I am working towards my goal.
我有一天很充实，从早到晚，一直忙于生活，我正在朝着我的目标努力。
In the morning, I get up on time in the six oclock alarm. After getting up, I stipulate that I complete my washing in a certain period of time. Then, I began to read early in the morning.
早上，我六点钟准时起床。起床后，我规定在一段时间内洗完衣服。然后，我一大早就开始看书了。
My day is full of various learning tasks. After the early morning reading, my mother almost asked me to have breakfast. Breakfast, I gave myself half an hour. Sometimes eat fast, I can spare some time to do morning exercises, activities. But soon, as the time on the watch changes, wait until half an hour. I went back to my study again. I wrote down every days study time on paper, and then pasted the paper in front of my bookcase.
我的一天充满了各种各样的学习任务。一大早读书后，妈妈几乎要我吃早饭。早餐，我给了自己半个小时。有时吃得快，我可以抽出一些时间做早操、活动。但很快，随着值班时间的变化，要等到半小时。我又回到书房去了。我把每天的学习时间写在纸上，然后把纸贴在书架前。
I have to complete my own learning tasks at each stage. When my alarm clock rings, I have to fight for my next learning task. Therefore, I have to compete against the clock to complete my learning tasks in each time stage, and also have to complete them on time. When the time passes, then I have to recover and enter another learning again.
我必须在每个阶段完成自己的学习任务。当闹钟响的时候，我必须为下一个学习任务而奋斗。因此，我必须与时钟竞争，在每个时间阶段完成我的学习任务，也必须按时完成。当时光流逝，我必须恢复，重新开始学习。
My day is very full, and in this tense and full study, the time of the day is also very fast. Unconsciously, the morning passed. The lunch break at noon was a little longer. I decided to take an hour off. After the lunch break, one afternoon, I almost spent it in my study. I worked hard to seize the time. Even if night comes. I still do not relax learning, because I know that learning is a must always adhere to things. It was dark outside the window at night. In the study, my desk lamp was on continuously. Under the desk lamp, I was absorbed in my study all the time.
我的一天很充实，在这紧张而充实的学习中，一天的时间也很快。不知不觉，早晨过去了。中午的午休时间长了一点。我决定休息一小时。午休后的一个下午，我几乎把它花在了书房里。我努力工作以抓住时间。即使夜幕降临。我还是不放松学习，因为我知道学习是一件必须永远坚持的事情。晚上窗外很黑。在书房里，我的台灯一直亮着。在台灯下，我一直在专心学习。
At the end of my day, at the urging of my mother, I turned off the lamp, walked out of my study, went to the room to sleep, and then it was over.
一天下来，在母亲的催促下，我关了灯，走出书房，到房间睡觉，然后就结束了。
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Summer vacation, I and father and mother, and my friends together to play Forest Park. The huge crowds of people, very lively!
I and my good friend like a bird chirp to say stop, always bounced into a meadow. From afar, the grass green green, very beautiful! I found the grass has a lot of grasshopper, I\'ll get ready the bottle to catch the grasshopper. Suddenly, I saw a very beautiful grasshopper flew from my side, I\'m a flutter, grasshopper, fly away. Mom smiled and said:_ the grasshopper is a stupid grasshopper, you can not catch it._ I put the grasshopper to grandma grandma next to them, a flutter, the grasshopper caught. I caught a lot of grasshoppers in the bottle, they are fighting!
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It was Sunday. Our teacher Mr Zhu led us to a park we go to the park to spend our holiday. But today we went there to take part in voluntary labour.
We got there at nine o\'clock. Mr Zhu pided us into three groups and then we began working.
the students in Group One planted trees and watered flowers. the studentsin Group Two were busy collecting litter left by the tourist. they also cleaned the benches in the park. I was in Group Three. We went to the children\'s playground and cleaned all the equipment there. We worked very hard.
At about eleven we finished working. We met at the gate of the park. We all felt tired but very happy.
那是星期日。我们的老师朱先生带我们去附近的公园，我们通常去公园度假。但是今天我们去那里参加义务劳动。
我们九点到达那里。朱先生把我们分成三组，然后我们开始工作。
第一组的学生种植树木和浇花。第二组的学生忙着收集垃圾留下的游客。他们还打扫了公园里的长椅。我在三组。我们去儿童游乐场，打扫了那里的所有设备。我们工作很努力。
十一点左右我们完成了工作。我们在公园门口相遇。我们都觉得很累但很快乐。
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